
 

 

Město Kyjov 
Komise prevence kriminality (KPK) 

 

Zápis z jednání č. 9 / 2025 
 

Datum konání: 27. 2. 2025 

Místo konání: malá zasedací místnost 

Přítomni: Michael Hunkař, Mgr. Michaela Moudrá, Bc. Jarmila Švábová, Věra 

Švábová, Mgr. Michaela Zápecová, Ing. Vojtěch Kölbel, Mgr. Ivo 

Pojezný, Ing. Petr Buček, Mgr. Jaroslav Řihánek, MBA 

Host: Bc. Marcela Prchalová, DiS., odbor sociálních věcí 

Omluveni: Mgr. Eva Kostihová,  Ing. Zdeněk Pavlas. 

Zapisovatel:  Mgr. Lubomír Plachý 

Ověřovatel:               Michael Hunkař    

Čas jednání:  15:00 – 17:00 hodin 

 

Program jednání:  
1. Komunitní prevence 

2. Doporučení Radě města 

3. Volná rozprava 

 

Průběh jednání:  

 

Na úvod informovala paní Marcela Prchalová přítomné o výsledcích podpořených programů 

primární prevence ve školách. Tyto informace jsou součástí přílohy tohoto zápisu v detailně 

zpracovaných tabulkách. V rámci tohoto bodu bylo v diskuzi konstatováno, že by se prevence 

pro školy měla aktualizovat a preventivní programy by měly být zaměřeny především pro 

školy, jejichž zřizovatelem je Město Kyjov, a až v případě nedočerpání dotace na aktuální rok 

by mohla být nabídnuta i školám v rámci ORP Kyjov. Tento návrh bude předložen vedení 

města Kyjova a o jejím výsledku budou členové komise informováni na dalším zasedání. 

Dále byla probírána podpora dotování ostatních škol, kde zazněl návrh, že školy v obcích by 

měl dotovat zřizovatel školy, to znamená konkrétní obec  

Tato problematika bude probrána v rámci porady všech starostů ORP, kterou svolává starosta 

města Kyjova a bude přednesena prostřednictvím paní Michaely Moudré. 



 

 

 

 

1) Komunitní prevence 

Michaela Moudrá informovala o setkání se zástupci sociálního odboru a škol, kdy bylo 

konstatováno, že v současné době nová platforma vznikat nemusí z důvodu ustálení situace 

v této oblasti.  

Při této příležitosti bylo informováno, že ve školách probíhá nový program „OSPOD do 

škol“, který zajišťuje odbor sociálních věcí prostřednictvím paní Lucie Rajsiglové. Tento 

program bude prezentován na dalším zasedání KPK. 

 

2) Doporučení Radě města 

V tomto bodě byly probrány opatření, které byly v loňském roce navrženy vedením města: 

1) Velmi časté kontroly problematických lokalit a provozoven ze strany MP (na úkor jiné 

práce): jsou prováděny intenzivní kontroly lokalit s výskytem problematických osob. 

2) Dohoda se státní policií o zápůjčce psovoda se psem 1x týdně. Městem bude procházet v 

koordinaci se strážníky: tyto kontroly byly prováděny do měsíce října 2024 a v současné době 

již neprobíhají. 

3) Dohoda s úřady a institucemi oprávněnými provádět kontroly v pohostinských zařízeních o 

častější realizaci takových kontrol: budou provedeny v letošním roce. 

4) Zpřísnění stávající OZV o konzumaci alkoholu na veřejnosti + návrh vydat vyhlášku novou 

(zákaz žebrání): nové OZV platí od 1. 6. 2024, osoby takto přistižené jsou oznamovány 

správnímu orgánu k projednání přestupku. 

5) Zřízení náborového příspěvku pro nové strážníky jako motivace pro práci u MP (50 tisíc) a 

stabilizační příspěvek pro stávající strážníky: náborový příspěvek byl řízen, ale do současné 

doby se do výběrového řízení nikdo nepřihlásil. Strážníkům byl zvýšen osobní příplatek. 

6) Projektová příprava na přestěhování služebny MP do budovy čp. 18 - současné prostory 

neumožňují další personální rozšiřování ani možnost razantnějšího rozšíření kamerového 

systému, vč. stálé dohledové služby: letos proběhne projektová příprava na úpravy prostor, 

tak aby se mohlo realizovat v roce 2026. 

7) Jednání s majitelem a provozovatelem autobusového nádraží o modernizaci celého 

prostoru: jednání probíhají. 

8) Kultivace městského parku, aby v něm nevznikala slepá místa: Technické služby Kyjov 

provádí v rámci jarního prořezu probírku keřového patra. 

9) Veškeré protiprávní jednání řešit pokutou či správním řízením, nikoliv pouze domluvou: 

v případě podezření ze spáchání přestupku jsou tyto incidenty předávány k dořešení 

správnímu orgánu. 



 

 

 

10) ve správním řízení využívat institut tzv. omezujícího opatření, umožňujícího přestupci 

dočasně zakázat návštěvu konkrétních míst ve městě, kde se opakovaně či soustavně 

dopouštěl přestupkového jednání. 

11) Jednat s majitelem provozovny pivnice „U Zubra“ o jeho odkupu: nemovitost byla 

odkoupena a v současné době probíhají jednání o dalším využití. 

V tomto bodě byly probrány opatření, které byly v loňském roce navrženy vedením města, s 

cílem zrevidovat po roce jejich účinnost.  

 

4) Volná rozprava 

Vojtěch Kölbel se dotazoval na určení rychlosti 30km/h na nově zrekonstruované ulici 

Svatoborská – Pod Kohoutkem. Tato informace bude zodpovězena na zasedání Zastupitelstva 

města. Dále se dotazoval na omezení rychlosti na ulici Boršovská (úsek od křižovatky na 

Bukovany po stanici STK) na 50 km/h. Zde dle dostupných informací byla tato rychlost 

snížena na základě rozhodnutí dopravního inženýra Policie ČR, a to z důvodu několika 

vážných dopravních nehod. Posledním dotazem bylo umístění dvou karavanů na odstavném 

parkovišti u kolejí. O tomto informoval vedoucí odboru sociálních věcí Jaroslav Řihánek, že 

tyto karavany obývají dva klienti, kteří jsou pod dohledem terénního pracovníka sociálního 

odboru. Pozemek, na kterém karavany stojí, jsou v majetku ČD. 

Na závěr byly přítomní informováni o následném přesunu kamery, která snímala prostor před 

pivnicí Zubr na ulici Jiráskova do lokality v ulici Za Stadionem k dětskému hřišti. 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova  

 

Žádné 

 

Úkoly pro členy komise:  

 

Michaela Moudrá – po projednání ve vedení města informovat na poradě starostů, možnosti 

podpory dotačních programů pro školy v okolních obcích. 

 

 

Zapsal:  Mgr. Lubomír Plachý 

 

 

Ověřil: Michael Hunkař 
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